



Club Med 尊貴旅遊套票禮遇 Prestigious travel privileges at Club Med

條款及細則：

1. 客戶須預訂2026年6月30日或之前出發之旅遊套票，以享用此禮遇。
2. 此等禮遇只適用於SUPREME現有客戶。
3. 客戶必須於預訂旅遊套票時出示SUPREME App 內的e-ID，方可享此等禮遇。
4. 此等禮遇只適用於購買Club Med 產品，並不適用於其他額外服務，如機票、車票及租車服務等。
5. 有關Club Med HK 服務條款及細則，請參閱[此](#)。
6. 客戶須透過Club Med 指定旅行社「西敏旅行社」代辦預訂旅遊套票，方可享用此等禮遇。此等禮遇不適用於Club Med官方網站或客戶服務中心的預訂。
7. 此等禮遇不可與其他推廣優惠、折扣、優惠券或現金券同時使用。
8. 此等禮遇不可兌換其他服務或現金。
9. LOJEL港幣\$1,000禮券數量有限，先到先得，送完即止。
10. 此禮遇由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此禮遇提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
11. 本公司保留隨時修改本禮遇之條款及細則以及終止禮遇而不作另行通知。
12. 如有任何爭議，本公司及ClubMed HK保留最終決定權。



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員



Terms and conditions:

1. These privileges are valid until 30 June 2026, and must travel on or before 30 June 2026.
2. These privileges are available to existing SUPREME customers.
3. Customers must present their SUPREME e-ID on the SUPREME App at the time of purchase to enjoy these privileges.
4. These privileges are applicable only to the purchase of Club Med products and are not applicable to other extra services, such as air tickets, bus tickets and car rental services.
5. For Club Med HK's service terms and conditions, please refer to [here](#).
6. Customers must book their travel packages through Club Med's designated travel agent: Westminster Travel Limited to enjoy these privileges. These privileges are not applicable to reservations made through the Club Med's official website or call centre.
7. These privileges cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts, vouchers or cash coupons.
8. These privileges cannot be exchanged for other services or for cash.
9. The quantity of LOJEL HK\$1,000 gift vouchers is limited and available on a first-come, first-served basis while stocks last.
10. The terms and conditions are subject to change without prior notice. SUPREME and Club Med HK reserve the right of final decision in case of any dispute.



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員